

XXVIII International Population Conference, Cape Town : 22 days left to submit your abstract

Deadline to submit: 15 December 2016

The website to submit an abstract for the 28th International Population Conference to be held in Cape Town, South Africa is now open.

Before going to the website to submit your abstract, please review the list of sessions in the [Call for Papers](#) to identify the theme or session topics that most closely fit your paper topic and have **all the required information for your submission prepared in advance**:

- Paper title and 200-word abstract ready to copy-paste;
- PDF or Word file of your 2-4 page extended abstract to upload;
- Names, institutional affiliations and email addresses of all co-authors.

The website provides an English and a French interface and you can choose to submit in English or in French. Short abstracts will be translated for session organizers who do not understand the language of submission. You also have the option to submit your title and short abstract in both English and French.

[Please click here to submit your abstract.](#)

You will be asked to log in with the email and password you use for the IUSSP website or create a new user account. (You do not need to be a member to submit a paper.)

Once you have begun the submission you can always return later to complete the submission using the links sent to you by email up until the deadline of 15 December.

For more information about the Conference and Cape Town please visit the Conference website:

<http://ipc2017capetown.iussp.org/>

The members of the International Organization Committee and the IUSSP Council encourage all those working in the population field to submit a paper and plan on attending the International Population Conference in Cape Town, South Africa, 29 October-4 November 2017.

XXVIIIe Congrès international de la population, Le Cap : 22 jours restant pour soumettre votre résumé

Date limite de soumission : 15 décembre 2016

Le site de soumission des propositions de communications pour le 28e Congrès international de la population qui se tiendra dans la ville du Cap, en Afrique du Sud, est à présent ouvert.

*Avant de vous rendre sur ce site pour soumettre votre résumé, veuillez consulter la liste des séances de l'[Appel à communications](#) pour identifier le thème ou la séance qui correspondent le mieux au sujet de votre communication et **préparer à l'avance toutes les informations requises pour votre soumission** :*

- *Le titre de votre communication et le résumé court de 200 mots prêt à être copié-collé ;*
- *Le fichier pdf de votre résumé détaillé en 2-4 pages, prêt à être téléchargé ;*
- *Les noms, affiliations institutionnelles et email de tous les co-auteurs.*

Le site de soumission dispose d'une interface en anglais et en français et vous pouvez choisir de soumettre en anglais ou en français. Les résumés courts seront traduits pour les organisateurs de séances qui ne comprennent pas la langue de soumission. Vous avez également la possibilité de soumettre votre titre et votre résumé court à la fois en français et en anglais. (Il reste quelques corrections de texte à apporter à la version française du site de soumission mais cela ne devrait pas vous empêcher de commencer dès maintenant à soumettre vos résumés.)

[Cliquez ici pour soumettre votre résumé.](#)

Vous serez invité-e à vous connecter avec l'email et le mot de passe que vous utilisez pour le site web de l'UIESP ou à créer un nouveau compte utilisateur. (Vous n'avez pas besoin d'être membre pour soumettre un résumé.)

Vous pouvez débiter une soumission et y revenir plus tard pour la compléter avant la date limite du 15 décembre en utilisant les liens envoyés par email à chaque soumission.

Pour plus d'information sur le Congrès et sur la région du Cap, veuillez consulter le site web du Congrès :

<http://ipc2017lecap.iussp.org/>

Les membres du Comité international d'organisation et le Conseil de l'UIESP encouragent tous ceux qui travaillent dans le domaine de la population à présenter une communication et à s'organiser pour participer au Congrès international de la population au Cap du 29 octobre au 4 novembre 2017.

Secretariat
International Union for the Scientific Study of Population (IUSSP)
3-5 rue Nicolas
75980 Paris Cedex 20
France

Email: iussp@iussp.org

Website: www.iussp.org

If you do not wish to receive ANY emails from IUSSP please click here: [Unsubscribe](#)

Si vous ne voulez plus recevoir de courriels de l'UIESP cliquez ici: [Unsubscribe](#)

--
Agustín Escobar Latapí
Dirección General
CIESAS
Juárez 87, Tlalpan Centro
(55)5655-6010